
Prohlášení  Ing. Miloslavy Veselé k současné situaci v ABF, a.s. 

Ing. Miloslava Veselá: 

• stála u založení společnosti ABF, a.s. v roce 1996 
• po dobu 2001-2008 působila jako generální ředitelka ABF, a.s 
• v 5/2008 společnost po jejím vedením splatila všechny úvěry na vybudování 

Pražského veletržního areálu v Letňanech 
• ukončila své působení v orgánech společnosti ABF, a.s. v 8/2008 
• je majitelkou 33,5% akcií společnosti ABF, a.s. která ovládá společnost PVA, 

a.s. (89% ABF, a.s. a 11% hl. m. Praha) 

sděluje  dne 7. 4. 2009 odborné veřejnosti: 

ABF, a.s. byla pod mým vedením leaderem a synonymem pražského 
výstavnictví. Doufám, že společnost, jejíž základy jsem pomáhala položit a jejíž 
„tváří“ jsem po mnoho let byla, bude i v budoucnosti dobře prosperovat a sloužit 
svým klientům. 

Sděluji všem klientům ABF, a.s., z nichž mnozí se na mne přímo obracejí, že se 
nemohu ve prospěch jejich oprávněných pohledávek u ABF, a.s. angažovat 
jinak než apelováním na současné vedení, aby svým závazkům poctivě 
dostálo. 

Současně pokládám za nanejvýš potřebné informovat všechny spolupracující 
organizace, partnery a potencionální klienty ABF, a.s., že se nijak nepodílím na 
koncepcích veletrhů a doprovodných programů a nemohu převzít odpovědnost 
za jejich odbornou kvalitu ani společenskou úroveň. 

Nadále se však angažuji na rozvoji veletržní a kongresové turistiky, a to jak 
v Praze, ČR i zahraničí mnoha aktivitami a projekty společnosti TOP EXPO CZ 
(více info http://top-expo.cz). 

Děkuji všem svým bývalým i současným partnerům a spolupracovníkům za 
důvěru a těším se na další spolupráci. 

 

 

 

 


